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Projekt z dnia 10.02.2014 r. 

UCHWALA Nr 1 / 
RADY MIEJSKIEJ w LODZI 

z dnia 

stanowisko Rady Miejskiej w todzi w sprawie Dokumentu Implementrreyjnego do 
Strategii Romoju Transportu do 2020 r 

Na podstawie 5 17 Regulaminu Pracy Rady Miejskiej w Lodzi, stanowi-o 
zalqcznik Nr 7 do Statutu Miasta Lodzi (tekst jednolity Dz. Urz. Woj. L W e g o  z 2009 r. Nr 
347, poz. 2860), Rada Miejska w todzi 

uchwala, eo nastqpuje: 

5 1. Rada Miejska w Lodzi popiera stanowisko Marszalka Wojew6dztwa Lc%bkiego 
wyrazone w ramach konsultacji spoJecznych Dokumentu Implementacyjnego do Strategii 
Rozwoju Transportu do 2020 r. (z perspektywq do 2030 r.) w szczegolnoki: 

1) Rada wnioskuje o wykreilenie z Dokumentu Implementacyjnego projektu: 
Popra~va przepustowoSci linii kolejowej E 20 nu odcinku Warszawa-Kutno, etap 11: Budowa 
nowrj linii kolejo~iej lqczqcej Juktorbw (linia nr 4) z Iiniq nr 3, segregujqcej ruch pociqgbw 
na trasach wyloto~ych z Warszuwy w kierunku zachodnim (poz. 7 Projekty kolejowe CEF 
- lista podstawowa i poz. 9 - Lista projektow kolejowych o znaczeniu krajowym), 

2 postuluje wprowadzenie do Dokumentu Implementacyjnego nowego projektu: ) B Z . I ~ M ~ U  nowej linii kolejowej lqczqcej Warszawe Zachodniq z Iiniq C-E20 (pomiedzy 
Skierniewicami a Lowiczem) w Sladzie planowanej linii kolei duiych prgdkoici- 

5 2. Rada Miejska w todzi zobowizguje Pnewodniczqcq Rady Miejskiej do 
~rzekazania stanowiska Pani Elzbiecie Bielikowskiej Minister Mmstruktury i Rozwoju 

9 3. Uchwala wchodzi w iycie z dniem podjqcia. 

Pnewodniaqca 
Rady Miejskiej w Lodzi 

Joanna Kopciiiska 



Uzasadnienie 

Zapisany w Dokumencie Implementacyjnym projekt budowy nowego odcinka linii kolejowej 
pomiedzy Jaktorowem a Eowiczem, o dlugoici 29,9 km i koszcie calkowityrn 1,7 mld PLN 
nie zostal dotychczas uwzglqdniony w iadnych strategicznych dokumentach na szcaeblu 
krajowym ani wojewodzkim. Propozycja budowy nowej linii kolejowej na odcinku od 
Jaktorowa do rejonu Eowicza oferujqca pewne usprawnienie przejazdow na linii Warszawa- 
Poznali tylko czqSciowo rozwi~uje  problemu ograniczonej pnepustowoki za&odniego 
wyjscia kolejowego z Warszawy. 

Ponadto, w grudniu 201 3 r., po ponad 2-letnich konsultacjach i wnioskach R q i u  Polskiego, 
zostalo przyjgte rozporzqdzenie Parlamentu Europejskiego i Rady Unii dotyczqce rozwoju 
sieci TEN-T do 2030 r., w ktorym linia duiej prqdkoici Warszawa - L M i  - W m h i w / P o d  
jest kluczowym elementem tej sieci. Dlatego uzasadnionym jest polqczenie dziahh na necz 
poprawy przepustowoici zachodniego wyjicia kolejowego z Warszawy z realizajq 
inwestycji, ktora bqdzie pierwszym etapem budowy linii KDP zgodnie z TEN-T. 

Podkreslenia wymaga rowniez fakt, iz linia KDP Y jest kluczowyrn elementem sieci 
kolejowej Polski w przyjqtej pzez Radq Ministnjw w 201 1 r. Koncepcji Przestrzennego 
Zagospodarowania Kraju 2030. 

Realizacja nowego odcinka linii kolejowej od Warszawy Zachodniej do w1~zemia do linii 
Skierniewice - Eowicz w planowanym Sladzie KDP umoiliwi wyko'zystanie d o t y c b  
opracowanych dokumentacji dla potrzeb budowy linii KDP Y. Budowa tego odcinka w 
znacznie wiqkszym stopniu pozwolilaby na odcieenie przecieonej linii Warszawa-Pod 
przede wszystkim na obszarze aglomeracji warszawskiej w zakresie pnewozi,w 
dalekobieinych jak i aglomeracyjnych. 

Jako radni Rady Miejskiej w Lodzi musimy zwr6cii. uwagg na wynikajqcej z propomwanej 
przez nas zrniany szanse na korektq dysfhnkcyjnych, historycznych rozwiqmii, Mre od kit 
wplywajq niekorzystnie, na pdqczenia kolejowe Lodzi z reszta kraju. Pierwszym etapem tych 
dzialan sluzqcych poprawie dastqpnoSci lodzi do pdqczen kolejowych jest p k  
obecnie rowniez pod kqtem kolei duiych prqdkoici budowa dworca Lcidi Fabryczna oraz 
przygotowania do budowy tunelu Srednicowego. W opinii projektodawcbw, natumlq 
konsekwencjq tych dzialah powinno by6 rozwipnie problemu ograniczonej pnepustowoki 
zachodniego wyjicia kolejowego z Warszawy zgodnie z dotychczas opracowmq 
dokumentacjq dla potrzeb budowy KDP Y za4 proponowana budowa nowej linii kolejowej na 
odcinku od Jaktorowa do rejonu Lowicza jest nie tylko rozwia;raniem domnym, lecz r6wnieZ 
naraiajqcym na dodatkowe koszty przy budowie KDP Y wynikajwej z pnyjetego 
rozporzqdzenia Parlamentu Europejskiego i Rady Unii dotycqcego rozwoju sieci TEN-T do 
2030 r. 


